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17 JANUARI 1990

Ontwerp van wet houdende eindregeling
van de begrotingen van de diensten
van algemeen bestuur van de Staat en
van instellingen van openbaar nut van
het jaar 1983 of voorgaande jaren

VERSLAG
NAMENS DE COMMISSIE VOOR DE

FINANCIEN UITGEBRACHT
DOOR DE HEER HOFMAN

De Commissie heeft haar vergadering van
17 januari 1990 gedeeltelijk gewijd aan de studie van
dit wetsontwerp, dat reeds door de Kamer van Volks-
vertegenwoordigers is aangenomen.

Een lid betreurt dat dit ontwerp zo laat komt. Vol-
gens artikel 29 van de wet van 28 juni 1963 tot wijzi-
ging en aanvulling van de wetten op de rijkscomp-
tabiliteit, moet de Minister van Financiën in de loop

Aan de werkzaamheden van de Commissie hebbendeelgenomen:
1. Vaste leden : de heren Cooreman, voorzitter; Aerts, Buchmann, De Bremae-

ker, de Clippele, Deprez, de Wasseige, Didden, Garcia, Hatry, Kenzeler, Marchal,
Moens, Poullet, mevrouw Truffaut, de heren Van Hooland, Van Thillo, Weyts,
Wintgens en Hofman, rapporteur.

2. Plaatsvervangers : mevrouw Cahay-André, de heren Dufaux, Sprockeels
en Taminiaux.

3. Andere senatoren : de heer Cardoen en mevrouw Detruelle-Ghobert.
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744-1 (1988-1989): Ontwerp overgezonden door de KamervanVolksvertegen-
woordigers.
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Projet de loi contenant le règlement
définitif des budgets des services
d'administration générale de l'Etat et
d'organismes d'intérêt public pour
l'année 1983 ou pour des années anté-
rieures

RAPPORT
FAIT AU NOM DE LA COMMISSION

DES FINANCES
PAR M. HOFMAN

La Commission a consacré une partie de sa séance
du 17 janvier 1990 à l'examen de ce projet de loi, qui a
déjà été adopté par la Chambre des Représentants.

Un membre regrette que ce projet arrive avec
autant de retard. D'après l'article 29 de la loi du
28 juin 1963 modifiant et complétant les lois sur la
comptabilité de l'Etat, c'est dans le courantdumois
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van de maand augustus volgend op het einde van het
begrotingsjaar bij de wetgevende Kamers een wets-
ontwerp indienen houdende eindregeling van de
begroting. Dat streefdoel wordt bij lange na niet
gehaald met het aanhangige ontwerp.

De Minister onderstreept dat er verscheidene rede-
nen zijn die de vertraging kunnen verklaren waarmee
de ontwerpen tot regeling van de begrotingen steeds
weer worden ingediend:

- ten eerste is er de verplichting de rekeningen
van de Staat op de frank juist af te sluiten; de aanpas-
singen worden vaak met heel wat vertraging door het
Parlement goedgekeurd; tal van geschillen moeten
worden beslecht met betrekking tot de verschillende
rekenplichtigen van de Staat;

- ook zijn de boekhoudkundige procedures niet
meer aangepast aan de stroom van eigen activiteiten
en verrichtingen van de Staat; elke ontvangst en elke
uitgave moet worden geregistreerd; tal van fouten
moeten worden gecorrigeerd. Een voorlopige oplos-
sing in afwachting van een hervorming van de boek-
houdmethodes zou er in bestaan bij het Parlement een
voorlopig stuk in te dienen, bijvoorbeeld in de maand
mei van het jaar volgend op het begrotingsjaar. Twee
jaar zou een redelijke termijn zijn voor het indienen
van een eindrekening.

Een lid stelt vast dat de rekening 1983 wordt
afgesloten met een deficit van 278 miljard. Hij zou het
verschil willen kennen in vergelijking metdeoor-
spronkelijke begroting van 1983.

Men antwoordt hem dat het verschil 115 miljard
beloopt.

Een lid wijst op de onwaarschijnlijk grote vertra-
ging waarmee het Wegenfonds zijn rekeningen
indient. De laatste rekening waarover wij kunnen be-
schikken is die van 1977.

Er wordt hem geantwoord dat een werkgroep sa-
mengesteld uit leden van het Fonds en van het Reken-
hof naar middelen zoekt om die vertraging te
beperken, die voornamelijk te wijten is aan het feit
dat het Fonds een boekhoudmethode heeft gebruikt
waarmee het niet vertrouwd was.

De artikelen alsmede het ontwerp in zijn geheel,
worden aangenomen met 16 stemmen, bij 1 onthou-
ding.

Dit verslag is eenparig goedgekeurd.

De Rapporteur, De Voorzitter,
G. HOFMAN. E. COOREMAN.

d'août suivant la fin de l'année budgétaire que le Mi-
nistre des Finances doit présenter aux Chambres
législatives le projet de loi de règlement définitif du
budget. On est loin du compte avec le projet en discus-
sion.

Le Ministre souligne qu'il y a plusieurs raisons qui
expliquent le retard permanentavec lequelcesprojets
de règlement de compte sont déposés:
- ily a tout d'abord l'obligation declôturer les

comptes de l'Etat au franc près; lesajustementssont
parfois votés avec pas mal de retard par le Parlement;
de nombreux litiges doivent être aplanis en ce qui
concerne les différents comptables de l'Etat;

- les procédures de comptabilité ne sont plus
adaptées au flot d'activités et d'interventions de
l'Etat; toute recette et toute dépense doit être enregis-
trée; de nombreuses erreurs doivent être rectifiées.
Une solution provisoire, en attendant une réforme
des méthodes comptables, consisterait à présenter au
Parlement un document intérimaire, par exemple au
mois de mai de l'année qui suit l'année budgétaire.
Deux ans serait un délai raisonnable pour le dépôt du
compte définitif

Un membre constate que le compte 1983 est clôturé
par un déficit de 278 milliards. Il aimerait connaître la
différence par rapport au budget initialde 1983.

Il lui est répondu que la différence s'élève à 115 mil-
liards.

Un membre souligne le retard invraisemblable avec
lequel le Fonds des Routes dépose ses comptes.
Actuellement nous ne pouvons disposer que des
comptes de1977

Il lui est répondu qu'un groupe de travail, composé
demembresduFondsetde la Cour des Comptes,exa-
mine les moyens pour réduire ce retard qui est dû prin-
cipalement au fait que le Fonds a utilisé une méthode
comptable avec laquelle il n'était pas familiarisé.

Les articles ainsi que le projet dans son ensemble
sont adoptés par 16 voix et une abstention.

Le présent rapport est approuvé à l'unanimité.

Le Rapporteur, Le Président,
G. HOFMAN. E. COOREMAN.
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